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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:375 Nästa steg för tågsträckan Oslo–Stockholm

Det nordiska samarbetet och myndighetssamverkan över gränserna är av stor 
vikt. I Norge finns ett stortingsbeslut och ett skarpt uppdrag till 
Jernbanedirektoratet att påbörja en möjlighetsstudie för en ny gränsbana 
tillsammans med Sverige. Det som man nu väntar på är att vår svenska 
infrastrukturminister också ska ge samma uppdrag till Trafikverket, vilket 
ministern har uttalat att han ska göra men som Trafikverket ännu inte verkar ha 
fått. 

När intresset är så starkt i Norge och kopplingen är viktig ur många perspektiv, 
inte minst när det gäller klimat och näringsliv i synnerhet för Värmland, är det 
viktigt att Sverige också visar skarpt intresse. Infrastrukturminister Eneroth har 
tidigare uttryckt vikten av detta arbete; därför är det oturligt att signalerna inte 
är tydliga och att de helt uppenbart inte har gått fram till Trafikverket. 

Självklart hoppas jag att det har uppstått missförstånd och att regeringen reder 
ut varför Sverige inte är lika på i frågan som Norge är. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till 
infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Vilka åtgärder ämnar ministern vidta för att skynda på utvecklingsarbetet 
gällande sträckan Oslo–Stockholm?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-11-17
Besvaras senast
2021-11-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


